

## **Hong Kong Association of Travel Agents**

5/F., Skyway House, North Block, 3 Sham Mong Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

Tel: 2869 8624 Fax: 2525 0986

Website: www.hata.org.hk Email: manager@hata.org.hk

15 January 2016

Dear HATA Members,

## **HATA Chinese New Year Members Get Together 2016**

We are pleased to advise that arrangements for the Chinese New Year Members Get Together 2016 are

we are pleased to advise that arrangements for the Chinese New Tear Members Get Together 2010 are						
being finalized at the	is point in time and	the registration is	being processed.			
Please find the deta	ils below:					
Date:	26 February	26 February 2016 (Friday)				
Venue:	(Five minut	United Services Recreation Club, 1 Gascoigne Road, King's Park, Kowloon (Five minutes walk from Jordan Station, Exit through B2 exit)				
Time:	6:30pm - 10	6:30pm - 10:30pm				
<b>Cost per person:</b>	HK\$ 580	HK\$ 580				
<b>Corporate table:</b>	HK\$ 6,960	HK\$ 6,960 (Limited to 12 persons per table)				
Food & Beverages	•	Chinese Banquet with unlimited serving of house red and white wines, beers, soft drinks and juices				
<b>Dress Code:</b>	Smart Casu	Smart Casual				
<b>Enrollment Deadli</b>	lline: 29 January 2016 (Friday)					
Please join us for some fun and register with HATA Secretariat by fax or email.  Fax: 2525 0986 Email: manager@hata.org.hk Seat are limited, first come first served.  REPLY SLIP  I/We wish to attend the HATA Chinese New Year Members Get Together 2016 on 26 February 2016 (Friday).  Company Name:						
Company Traine.						
Contact Name:			Tel.:			
Email:			Fax:			
Cost:	@HK\$ 580 X	seat (s)	= HK\$			
Corporate table: (12 persons)	@HK\$6,960 X	table (s)	= HK\$			
TOTAL = HK\$						

Please enroll and make a cheque payable to "Hong Kong Association of Travel Agents Ltd." send to 5/F, Skyway House, North Block, 3 Sham Mong Road,, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong together with your reply slip on or before 29 January 2016 (Friday). Please bring along your company name card(s) to the venue. Should you have any queries, please feel free to contact the Secretariat at 2869 8624.

Secretariat



## **Hong Kong Association of Travel Agents**

 $5/F.,\,Skyway\,$  House, North Block, 3 Sham Mong Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

Fax: 2525 0986 Tel: 2869 8624

Website: www.hata.org.hk Email: manager@hata.org.hk

二零一六年一月十五日

## 香港旅行补協會

致各會員,	新春聯歡晚宴 201				
我們很高興地通知您,香港旅行社協會新春聯歡晚宴 2016 的細節已經定下,並開始接受會員報名。					
詳情如下: 日期: 地點: 時間: 費用: 公司席費用:	2016年2月26日(星期五) 三軍會,香港京士柏加士居道1號 (佐敦地鐵站B2出口步行約5分鐘) 下午6時30分至下午10時30分 每位港幣580元正 每席港幣6,960元正(每席12人)				
晚餐:	中式晚餐(無限量紅白酒、啤酒、汽水及果汁)				
服飾: 截止日期:	便裝 2016年1月29日 ( <b>星期五</b> )				
名額有限,先到先得 ,報名從速。請立即將此回條傳真或電郵至秘書處。					
<b>回條</b> 我/我們將會出席香港旅行社協會在 2016 年 2 月 26 日 (星期五)舉辦之「新春聯歡晚宴 2016」。 公司名稱:					
聯絡人姓名:		電話:			
電郵:		傳真:			
費用:	每位港幣\$ 580 X位	=共港幣\$			
公司席(12人):	每席港幣\$6,960 X	=共港幣\$			
		總額港幣:\$			

於2016年1月29日 (星期五)前報名及將回條連同劃線支票抬頭「香港旅行社協會有限公司」,寄回香港九龍大 角嘴深旺道3號嘉運大廈北座5樓。請各會員必須攜帶公司名片進場。如有查詢,請致電本會秘書處 2869 8624。

秘書處